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DATUM 23-9-2022 

AAN Het presidium 

VAN De griffie 

DOORKIESNUMMER 06 25 77 89 77 

ONDERWERP Vooruitblik rest 2022 

 

Inleiding 

Zoals afgesproken gaan we in het presidium verder vooruit kijken, naar de komende 2 á 3 maanden, om meer 

grip te krijgen en sturing te geven op de voorbereidings- en besluitvormingsprocessen. Onderstaand is op basis 

van input van de commissiegriffiers een vooruitblik geformuleerd.  

 

Vooruitblik 

FAC 

In de FAC staan een aantal Statenvoorstellen / - brieven op de komende agenda’s, die verwacht werden en 

jaarlijks terugkeren, zoals het voorstel ‘Actualisatie Normenkader Rechtmatigheid’ en de brief over het Art. 217A 

onderzoek van het College. Verder wordt een voorstel gedaan voor de vierjaarlijkse actualisatie van de Nota 

Kapitaalgoederen. De hoeveelheid te behandelen stukken is overzichtelijk.  

 

BEM  

In oktober heeft de commissie BEM een zeer volle agenda. Los van de mogelijke opwaardeerverzoeken staan er 

5 Statenvoorstellen op de agenda en een bespreekstuk.  

Het gaat om de volgende Statenvoorstellen: SV Programmabegroting, SV Vaststellen Tarieventabel behorend bij 

Legesverordening, SV Verlenging Programma Cultuur & Erfgoed, SV Vriendschapsrelatie Guangdong (hier is 

door PS regelmatig naar gevraagd) en SV Toekomstbestendige Randstedelijke Rekenkamer. 

Het bespreekstuk heeft betrekking op de IPO begroting  

De commissie BEM van eind november lijkt rustiger te worden. Daarin komt het SV Slotwijziging aan de orde en 

de bespreking van de wensen en bedenkingen omtrent het Meerjarenprogramma van de ROM. Ook ligt er dan 

het Initiatiefvoorstel over het collectief lidmaatschap van Statenlidnu. 

  

Verder staan er voor de commissie BEM in het najaar nog de volgende informatiesessies en werkbezoeken op 

het programma: 

• Infosessie Slavernijverleden. Deze bijeenkomst is georganiseerd vanuit de Staten. Na de infosessie gaat 

de Statenwerkgroep slavernijverleden via de consent-methode aan de slag om het onderwerp verder te 

duiden en om te kijken wat een mogelijk vervolg (bv. initiatiefvoorstel) zou kunnen zijn. 

• Werksessie Vervolg Recreatie-dossier. Deze sessie is het resultaat van een toezegging en een motie 

over hoe in de toekomst de samenwerking met alle gemeenten op het gebied van recreatie 

georganiseerd zou kunnen worden.  

• Werkbezoek OMU 

• Gezamenlijke infosessie Het Utrechts Archief voor Raadsleden gemeente Utrecht en Statenleden 

provincie Utrecht. De sessie staat in het teken van de uittreding van het Rijk in deze 

Gemeenschappelijke Regeling. 

• Infosessie over de Evaluatie Steun- en herstelpakket Cultuur & Erfgoed 

  

Begin 2023 staat, na o.a. 3 (werk)sessies met de Staten, het Statenvoorstel over de rol van de provincie in de 

digitale ruimte op het programma. Dit onderwerp staat ook op de Strategische Termijnagenda. 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/documenten/Motie/Motie-9b-Alleen-samen-krijgen-we-recreatie-op-de-kaart-ingediend-door-SGP-e-a.pdf
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Commissie Omgevingsvisie 

De commissievergadering van 14 september jl. is ingevuld als “integrale commissievergadering” ter bespreking 

van het rapport Groeisprong. Dit als experiment om te zien hoe dit werkt en of meer van dergelijke vergaderingen 

gepland gaan worden. Een nieuwe planning van de 1e wijziging van de Omgevingsverordening geeft aan dat dit 

pas eind 2023 plaats zal vinden. Voor de vergadering van 7 december a.s. zal nog worden bepaald welke 

invulling die gaat krijgen. 

 

Commissie M&M 

Voor de vergadering van 19 oktober staat de Begroting op de agenda; op 30 november de N201. Het lijkt er dus 

op dat M&M in rustiger vaarwater komt. Inmiddels is Marijke de Jong door PS benoemd als nieuwe 

commissievoorzitter. Tot eind van het jaar vindt nog wel een groot aantal infosessies en werkbezoeken plaats. 

Hierbij een overzicht:   

• 28 september 20.00-21.30: Infosessie U Ned 

• 12 oktober 10.00-13.00: Gecombineerde Infosessie en werkbezoek N201 

• 19 oktober 19.00-20.30 uur: gezamenlijke bijeenkomst Raad en Staten over A27 

• 2 november 2022 10.00-12.00: Infosessie: Fit for 55 + vervolg drawdown/ concern opgave klimaat 

• 2 november 12.00-15.00 uur: werkbezoek Leersum per bus vanaf Provinciehuis 

• 23 november 9.00-12.00 uur: werkbezoek Innovatieprogramma gezonde leefomgeving 

• 30 november 2022 18.30-20.30: Infosessie Interbestuurlijk Programma VTH 

• 7 december 2022 15.00-17.00: BOT-bijeenkomst PvE concessies 

• 7 december 2022 19.00-20.30: Infosessie Actualisatie Nota parallelwegen en landbouwverkeer 

 

Commissie RGW 

De komende drie commissies RGW (dus tot aan de verkiezingen) beloven meer dan vol te zijn. Hieronder een 

indicatie op basis van de aangeleverde langetermijnagenda: 

* RGW van 12 oktober 2022 

Voor deze commissie staan drie statenvoorstellen aangekondigd. Om te beginnen wordt dan de begroting 

besproken. Daarnaast staat ook het statenvoorstel beleidskader grondstrategie op de agenda. Beide voorstellen 

zullen waarschijnlijk uitgebreide bespreking oproepen. Het derde statenvoorstel ‘Benoeming van twee leden van 

de PCL’ zou ook tot bespreking kunnen leiden omdat tegelijk ook het werkprogramma van de PCL ter informatie 

op de agenda staat. 

Daarenboven zijn tot nu toe al vijftien informatiestukken aangeleverd, over uiteenlopende onderwerpen, 

waaronder bouwen en wonen. Daaronder ook een geheime Statenbrief over de realisatie, aan- en 

verkoopovereenkomst Kamp van Zeist. 

Ook is het goed rekening te houden met ontwikkelingen op het stikstofdossier. Nu nog is niet bekend wanneer de 

onafhankelijk gespreksleider Johan Remkes met een rapport of advies aan het kabinet over de stikstofaanpak 

komt. Ook is het wachten op een brief van de minister van LNV aan de Kamer over het perspectief dat het 

kabinet aan de agrarische sector wil bieden. Voor 2 november is al wel een infosessie over de stikstofaanpak 

voorzien. Maar als een van die beide stukken verschijnt, zal de commissie zeker ook het politieke gesprek 

daarover willen voeren en de gevolgen daarvan voor de Gebiedsgerichte Aanpak. 

* RGW 23 november 2022 

In deze laatste commissie van 2022 en de voorlaatste voor de verkiezingen staan in elk geval twee 

statenvoorstellen geagendeerd: slotwijziging en de verstedelijkingsstrategie Arnhem-Nijmegen-Food Valley. 

Daarnaast wordt de commissie uitgebreid geïnformeerd over bodem en water. Zo zijn al de jaarlijks 

waterrapportage aangekondigd, de aanpassing van de zogeheten verdrogingsreeks, de voortgang van het bodem 

& waterprogramma en de uitvoeringsagenda regionale veenweidestrategie. Gezien de urgentie rond de 

Kaderrichtlijn Waterdoelstellingen en de belangstelling voor bodemdaling zal dat zeker tot opwaarderingen leiden. 

Ook wordt een statenbrief verwacht over de vaststelling van de uitvoeringsstrategie landelijk gebied. Die heeft 

zich gezien de stikstofaanpak en andere opgaven in het landelijk gebied tot nu toe zeer kunnen verheugen in de 

belangstelling van de Staten. Ook is een aantal Statenbrieven uit het dossier Hart van de Heuvelrug 

aangekondigd. Tenslotte wordt een Statenbrief over de mogelijke Unesco-status van het Geopark verwacht.  

Conclusie: een overvolle agenda (en daar kunnen ook nog eens ontwikkelingen op stikstofgebied bijkomen).  

* RGW 25 januari 2022 
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In deze laatste commissie voor de verkiezingen belooft stikstof een belangrijk onderwerp te zijn. GS moet 

namelijk op 1 juli een gebiedsprogramma stikstof inleveren bij het ministerie van LNV. Het kan moeilijk anders of 

de commissie zal een stand van zaken willen horen en mee willen denken.  

Ook landbouw staat dan op de agenda, omdat tegen die tijd duidelijk moet zijn hoe de provincie Utrecht de EU-

landbouwsubsidie (vervat in het Nationaal Strategisch Plan) gaat toepassen. Ook zal dan het Europees 

subsidieprogramma Leader voor het platteland geëvalueerd worden.  

Verder zijn nu al statenbrieven aangekondigd over natuur (ecologische rapportages), de woondeals en de aanpak 

vitale wijken. Met wat nu al bekend is, belooft ook deze januari-commissie vol te worden. 

 

Conclusie: Op basis van de (lange)termijnagenda’s lijkt de stukkenstroom voor RGW en de daarbijbehorende 

vergaderlast te zwaar. We zullen in gesprek gaan met het college om de aanlevering meer te spreiden of 

priotering aan te brengen. 

 

 

 

 

 


